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Protokół nr 41/09 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 23 czerwca 2009 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1,  pokój nr 146, w godz. od  930 do 950. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Andrzej Turowski, 
8. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta, 
2. Łukasz Kurzyna – nacz. Wydz. SR. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 40/09 posiedzenia Komisji z dnia 18 czerwca 2009 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i 
przedstawił porządek posiedzenia, który radni przyjęli bez uwag: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta 
Suwałki do realizacji projektu pod nazwą: „Kierunki rozwoju 
subregionalnych biegunów wzrostu i instrumentów wsparcia byłych miast 
wojewódzkich Polski Wschodniej na przykładzie Elbląga i Suwałk”. 

2. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Suwałki 
do realizacji projektu pod nazwą: „Kierunki rozwoju subregionalnych 
biegunów wzrostu i instrumentów wsparcia byłych miast wojewódzkich Polski 
Wschodniej na przykładzie Elbląga i Suwałk” – stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował o warunkach i celu przystąpienia do realizacji 
projektu wspólnie z Elblągiem oraz o kosztach przedsięwzięcia, które 
oszacowano na 50 tys. złotych. Realizacja projektu przyniesie korzyści obu 
miastom i pozwoli na wspólne budowanie polityki zrównowaŜonego rozwoju 
regionalnego oraz podniesienie konkurencyjności obu regionów. 
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Wiesław Stelmach dodał, Ŝe kwota 50 tys. zł potrzebna na sfinansowanie 
udziału w realizacji przedsięwzięcia jest zagwarantowana w rezerwie ogólnej 
budŜetu miasta na 2009 rok. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 6 
radnych /jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Suwałki do realizacji projektu pod 
nazwą: „Kierunki rozwoju subregionalnych biegunów wzrostu i instrumentów 
wsparcia byłych miast wojewódzkich Polski Wschodniej na przykładzie 
Elbląga i Suwałk” – opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:               Przewodniczący 

                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   
GraŜyna Herbaczewska 
Kierownik BRM           

                       Zdzisław  Siemaszko  
 

 


